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Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2016. február 17-ei, munkaterv 

szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics 

István, Molnár István, Orbán Ferenc, Szabó Mihály bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 6 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt.  

Javaslatot tett a napirendi pontokra az alábbiak szerint. Javasolta, hogy az 1. napirendi pont keretében 

az alábbi előterjesztéseket véleményezzék: „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról”, 

„Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskola nevelőtestületének, közalkalmazotti 

tanácsának, szülői munkaközösségének és diákönkormányzatának névváltoztatási kérelmének 

megtárgyalása”, „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület beszámolója a 2015. évi támogatás 

felhasználásáról”, „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztálya és az Oroszlányi 

Sportegylet Kosárlabda Szakosztálya 2016. évi támogatási szerződéseinek jóváhagyása”, „Az 

Oroszlányi Sport Egylet Kosárlabda Szakosztály 2015. évi működéséről szóló beszámoló”, 

„Beszámoló az önkormányzat által alapított közalapítványok 2015. évi működéséről, 

tevékenységéről”, „Döntés pályázat benyújtásáról az „Európa a polgárokért program” 

testvérvárosok polgárainak találkozói című pályázati felhívására”. 

2. napirendi pont keretében „Az Oroszlányi Sport Egylet Természetjáró Szakosztálya (OSE Kószák) 

címerhasználati kérelme” című napirendi pontot, 3. napirendi pont keretében a „Hozzájárulás az 

Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet sportegészségügyi szolgáltatás költségeihez” című 

előterjesztést javasolta tárgyalni. Jelezte továbbá, hogy zárt ülés keretében a „Középiskolai ösztöndíj 

és utazási költségtérítés kérelmek elbírálása” című napirendi pontot tárgyalják. 

 

Jugovics József bizottsági tag jelezte, hogy Beck Ferenc OSE elnök felmentését kérte a mai 

bizottsági ülésről, ugyanis a csapatnak bajnoki mérkőzése van Győrben, és azon vesz részt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta továbbá, hogy Beck Ferenc elnök úr jelezte, 

hogy minden kérdésre szívesen válaszol írásban. 

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

9/2016. (II.17.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2016. február 17-ei ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés:  

1. A Képviselő-testület 2016. február 23-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskola nevelőtestületének, 

közalkalmazotti tanácsának, szülői munkaközösségének és diákönkormányzatának 

névváltoztatási kérelmének megtárgyalása 

- Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület beszámolója a 2015. évi támogatás felhasználásáról 

- Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztálya és az Oroszlányi Sportegylet 

Kosárlabda Szakosztálya 2016. évi támogatási szerződéseinek jóváhagyása 

- Az Oroszlányi Sport Egylet Kosárlabda Szakosztály 2015. évi működéséről szóló beszámoló 

- Beszámoló az önkormányzat által alapított közalapítványok 2015. évi működéséről, 

tevékenységéről 

- Döntés pályázat benyújtásáról az „Európa a polgárokért program” testvérvárosok 

polgárainak találkozói című pályázati felhívására 

2. Az Oroszlányi Sport Egylet Természetjáró Szakosztálya (OSE Kószák) címerhasználati 

kérelme 

3. Hozzájárulás az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet sportegészségügyi szolgáltatás 

költségeihez 

Zárt ülés: 

4. Középiskolai ösztöndíj és utazási költségtérítés kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2016. február 23-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a 12. pontban a súlyemelő egyesület évnyitó 

bankettjének kapcsán azt írja az előterjesztés, hogy a jelenlévők ismételten megbizonyosodhattak a 

terem méltatlan állapotáról. Hosszú ideje tudják, hogy méltatlan a terem állapota, el is indult az új 

súlyemelő terem kialakítása, ami aztán éppen a súlyemelő egyesület kérésére lett törölve. Kérdése az 

volt, hogy mit szeretne az egyesület? A jelenlegi terem felújítását, vagy egy új súlyemelő termet? 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a bizottság előtt még nem szerepelt ez a kérdés. A súlyemelő 

egyesület semmilyen formában nem jelzett ezzel kapcsolatban a bizottságnak semmit. 

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, hogy Németh Gábor alpolgármester úr vett részt a rendezvényen. Új 

az elnök, Kerekes Gábor. Elképzelhető, hogy más szempontok szerint szeretne működni. Tudomása 

szerint alpolgármester úrral a fejlesztésekről már egyeztettek a rendezvényen. Felajánlotta, hogy az 

elnöknek tolmácsolni fogja, hogy írásban ismertesse, hogy milyen működési, fejlesztési elképzelései 

vannak. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy a súlyemelő egyesület elnöke a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottságot is keresse meg fejlesztési elképzeléseivel. 
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Több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

10/2016. (II.17.) MOSB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla Szakképző Iskola nevelőtestületének, közalkalmazotti 

tanácsának, szülői munkaközösségének és diákönkormányzatának névváltoztatási kérelmének 

megtárgyalása 

 

Grúber György igazgató ismertette, hogy a Szakképzési Centrumban májusban lehetőség lesz alapító 

okirat módosításra. Ez adja a lehetőséget arra, hogy az intézmény visszakapja a régi nevét. Másik, 

amivel indokolták az NGM felé a névváltoztatást, hogy a városban ezen a néven két középiskola 

működik. A posták keverednek, a szülők, gyerekek körében is zavart okoz az azonos név. Ezért 

célszerű lenne a névváltoztatás. Az új név Tatabányai Szakképző Centrum Eötvös Loránd Szakképző 

Iskolája lenne. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy az új név az alábbi legyen: Tatabányai Szakképző Centrum 

Eötvös Loránd Szakképző Iskolája Oroszlány. Így egyértelmű, hogy az iskola Oroszlányban van. 

 

Orbán Ferenc bizottság tag kérdése az volt, hogy annak feltétlenül szerepelnie kell-e a névben, hogy 

„Tatabányai Szakképzési Centrum”? 

 

Grúber György igazgató elmondta, hogy igen, az jogszabályi előírás. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag támogatta, hogy Oroszlány szerepeljen a névben, ezzel lenne 

egyértelművé téve, hogy hol van az iskola. 

 

Grúber György igazgató elmondta, hogy így is egyértelmű, mert az alapító okiratban az összes iskola 

fel van sorolva, és az iskolanév mellett szerepel a székhely. A bélyegzőn is rajta van az „Oroszlány” és 

a cím is. 

 

Biró Mónika tankerületi igazgató véleménye szerint a jogszabály alapján az alábbi név lehetséges: 

Tatabányai Szakképző Centrum Oroszlányi Eötvös Loránd Szakképző Iskolája. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy Eötvös Loránd neve nem Oroszlányi Eötvös Loránd, ezt így nem 

tartotta helyesnek. Fenntartotta eredeti javaslatát. 

 

Grúber György igazgató elmondta, hogy a névváltoztatás jogszabályi kerete egyrészt arról 

rendelkezik, hogy névváltoztatás esetén a nevet egyeztetni kell a különböző fórumokon. Másrészt nem 

lehet olyan név, ami bárkinek az érdekeit sérti.  
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Hozzátette, hogy a névváltoztatási kérelmet már felküldték az NGM-hez, döntés alatt van. A 

Képviselő-testülettől támogatást kérnek azzal kapcsolatban, hogy az intézmény visszakaphassa Eötvös 

Loránd nevét. 

 

Jugovics József bizottsági tag elmondta, hogy a javasolt nevet a tantestületen belül megtárgyalták. 

Felvetette, hogy ha ők jónak látják a javasolt nevet, akkor a bizottságnak mi gondja van vele? 

 

Grúber György igazgató elmondta, hogy az alapító okiraton belül egyik iskola neve mellett sincs ott 

a település neve. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag figyelembe ajánlotta, hogy az önkormányzatnak csak véleményezési 

joga van. Hozzátette, hogy ő sem bánná, ha az intézmény nevében szerepelne Oroszlány. Ezzel nem 

bántják azt, amit a tantestület döntött. Amennyiben lehetőséget ad rá a jogszabály, támogatta Székely 

Antal elnök javaslatát. 

 

Molnár István bizottsági tag ismertette, hogy kiadványokon, honlapon, facebookon az iskola neve 

alatt rögtön ott van, hogy Oroszlány.  

Ahogy az előterjesztésben is szerepel, az Eötvös Loránd Szakképző Iskola elég sok embernek 

Oroszlányt juttatja eszébe. Jó néhány évtizedig volt ez az iskola neve. Javasolta, hogy a tantestület 

javaslatát fogadják el. Véleménye szerint lesz még névváltoztatás a nyár folyamán is.  

Kiegészítésként javasolta a határozati javaslatba: A Képviselő-testület, illetve a bizottság egyetért 

azzal, hogy az intézmény Eötvös Loránd nevét viselje és a mondat második felébe írják bele azt, hogy 

Oroszlány. 

 

Székely Antal elnök felolvasta a határozati javaslatot. Módosító javaslat az volt, hogy az intézmény új 

neve az alábbi legyen: Tatabányai Szakképző Centrum Eötvös Loránd Szakképző Iskolája Oroszlány. 

 

Kérte, szavazzanak módosító javaslatáról. 

  

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

11/2016. (II.17.) MOSB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tatabányai Szakképzési Centrum Hamvas Béla 

Szakképző Iskola nevelőtestületének, közalkalmazotti tanácsának, szülői munkaközösségének és 

diákönkormányzatának névváltoztatási kérelmének megtárgyalása” című előterjesztést azzal a 

módosító javaslattal, hogy az intézmény új neve az alábbi legyen: Tatabányai Szakképző Centrum 

Eötvös Loránd Szakképző Iskolája Oroszlány.  

 

Felelős:  Székely Antal elnök 

 

Grúber György igazgató véleménye szerint a tantestületnek nem lesz kifogása az ellen, hogy az 

Oroszlány szó szerepeljen az iskola nevében. Ezt továbbítani fogja a Centrum fele. 

 

16 óra 28 perckor Grúber György igazgató távozott az ülésteremből. 
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Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2015. évi beszámolójának megtárgyalása a Labdarúgó 

Szakosztály működéséről és az Oroszlányi Futball Jövőjéért Koncepció terv 2015. évi 

megvalósításáról 

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, hogy a 4. sorban szereplő 2.025 E Ft 

(sportszakemberek utazási költsége) az edzők bejárását jelenti? 

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy nem. Olyan a megbízási szerződésük, hogy van egy 

fix összeg és van hozzá egy utazási keret.  

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, ezt az összeget akkor a bérhez kell számolni. 

 

Több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

12/2016. (II.17.) MOSB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2015. évi beszámolójának megtárgyalása a Labdarúgó 

Szakosztály működéséről és az Oroszlányi Futball Jövőjéért Koncepció terv 2015. évi 

megvalósításáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2015. évi 

beszámolójának megtárgyalása a Labdarúgó Szakosztály működéséről és az Oroszlányi Futball 

Jövőjéért Koncepció terv 2015. évi megvalósításáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztálya és az Oroszlányi Sportegylet Kosárlabda 

Szakosztálya 2016. évi támogatási szerződéseinek jóváhagyása 

 

Sallói István szakosztályvezető jelezte, hogy a szerződéstervezetet ma kapta meg. Kérte, hogy a 

szerződésben szerepeljen valahogyan, hogy a +6 M Ft felhasználása legyen ahhoz kötve, hogy a 

felnőtt csapat előre lépjen.  

 

Székely Antal elnök kérte, hogy ez legyen konkrét szövegben és összegben (mennyi a bér, mennyi az 

utazási költség, bíró, stb.) 

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint szakosztályvezető úr azt kéri meghatározni, hogy a 

következő évben ez a 6 M Ft-os támogatás akkor jár, ha az OSZE labdarúgó csapata teljesíti azt az 

elvárást, hogy pl. I-III. helyen végez a bajnokságban. 

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy motivációs tényezőként szeretnék ezt kérni.  

Náluk őszi-tavaszi szezon van. 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint egy ilyen sportágnál nem lehet bizonyosan kijelenteni, hogy a 

következő évben hányadik helyen fog végezni a csapat. Óva intett mindenkit attól, hogy egy 

támogatási szerződésben szerepeljen az, hogy hányadik lesz a csapat. 
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Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy azért kérték a +6 M Ft támogatást, hogy 

eljuthassanak oda, hogy legyen egy olyan esélyes csapatuk, hogy felkerülhessenek, előre léphessenek. 

Nem azt vállalták, hogy feljutnak, hanem azt, hogy legyen a csapatnak esélye a feljebb kerülésre.  

 

Székely Antal elnök megismételte, hogy a szerződésben konkrét összegeknek, konkrét tételeknek kell 

szerepelni. (Bér, tb, fűtés, utazás, stb.)  

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy a költségvetést leadták. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint Sallói úr kérése egy jó ajánlat. Saját maguk vállalják, 

hogy eredményesebbek lesznek, mint voltak, hiszen arra kérték a pénzt. Az önkormányzat részéről ez 

egy pozitív dolog, hiszen ennek van értékmérője.  Tehát ha most kikötik, hogy ez a +6 M Ft-ot azért 

kapja a labdarúgó egyesület, hogy elérje például az I-V. helyet, akkor azt számon lehet kérni. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, hogy a szerződés-tervezet átolvasásakor ő is hiányolta a 

szerződésből, hogy a 18 M Ft-ból 12 M Ft-ot az utánpótlás támogatására, 6 M Ft-ot a felnőtt csapat 

támogatására fordítanak. Javasolta, hogy a 18 M Ft-ot megosztva írják a szerződésbe, tehát 12 M Ft az 

utánpótlás támogatására, 6 M Ft pedig a felnőtt csapat bajnokságban való I-VI. hely eredmény 

elérésére van. Ez vállalható az OSZE részéről is.  

 

Dr. File Beáta jegyző felvetésére Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy a futball 

koncepcióban csak az utánpótlás szerepel. Hozzátette, hogy a koncepció végén szerepel 1 mondatban, 

hogy el kellene oda jutni, hogy NB III-ba feljusson a csapat. A támogatást csak az utánpótlásra lehetett 

elszámolni. 

 

Sallói István szakosztályvezető pontosította, az a kérése, hogy az I.1. pontban a zárójeles 

felsorolásnál szerepeljen a felnőtt csapat előrelépése. Így a támogatás elszámolásakor tud a felnőtt 

csapatra is költeni. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a szerződést nem ő írja alá.  

 

Jugovics József bizottsági tag a szponzorálás folyamatát ismertette. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a különbség az, hogy a szponzor a saját bevételéből szponzorál, 

az önkormányzat által nyújtott támogatás esetében pedig közpénzekről van szó. 

 

Sallói István szakosztályvezető ismételten hangsúlyozta, hogy a támogatás felhasználásáról forintra 

pontosan el kell számolniuk. Ezért kéri szerepeltetni a szerződésben, hogy felnőtt csapatra is 

felhasználhassák a támogatás egy részét.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, szakosztályvezető úr kérése az, hogy a szerződés I.1. pontja, a 

támogatás célja bővüljön. Ez alapján a +6 M Ft a felnőtt csapat felsőbb osztályba való jutás elősegítése 

érdekében használható fel.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a támogatás nagy része az utánpótlásra és a helyi 

gyerekek sportolására szolgál. El lehet kezdeni egy észszerűtlen költekezést, aminek az lehet a vége, 

hogy az oroszlányi gyerekek nem kerülnek a csapat közelébe sem. Ez sem lehet az önkormányzat 

célja. Az eredményességet nem mindig segíti elő, ha csak helyiekre támaszkodnak. A szerződésbe azt 

is szerepeltetné feltételként, hogy minél több helyi gyerek jusson el a felnőtt csapatig, nyilván az 

eredményesség is szempont. Az I.1. pontban szerepel a szakmai stáb fenntartása, csapaterősítés. Ez 

nyilván nem utánpótlás-szinten értendő. Záradékként belevenné továbbá a szerződésbe azt, hogy a 

következő évi támogatás alapvető feltétele, hogy előrelépés legyen az eredményességben. 

 

Székely Antal elnök nem értett egyet azzal, hogy a következő évi támogatásnak ez feltétele legyen. 

Nehéz lesz elszámolni úgy, ha a szerződésben nincsenek meg a konkrétumok. 
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Molnár István bizottsági tag a megállapodás I. 1. pontjában „A támogatás az Oroszlányi Futball 

Jövőjéért Koncepció terv megvalósítására használható fel.” mondat helyett javasolta az alábbi 

mondatot: A támogatás 2/3 részben az Oroszlányi Futball Jövőjéért Koncepció terv megvalósítására, 

1/3 részben pedig a felnőtt csapat finanszírozására használható fel.” 

 

Székely Antal elnök véleménye az volt, hogy ez alapján az összes többi olyan csapat, egyesület, ahol 

felnőttek is sportolnak, ugyanilyen kéréssel fog jönni. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens felhívta a figyelmet arra, hogy a támogatás felhasználási 

körébe bekerült az országos utánpótlás versenyeken való részvétel. 

 

Sallói István szakosztályvezető jelezte továbbá, hogy a szerződés-tervezet II.1 pontjában Oroszlányi 

Sport Egylet szerepel. Ezt kérte javítani Oroszlányi Szabadidő Egyesületre. Kérte továbbá, hogy a 

számlaszámuk szerepeljen a szerződésben. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy arról szavazzanak, hogy hozzájárul-e a bizottság ahhoz, hogy 

szerződések készüljenek a két sportegyesülettel (OSE és OSZE) az idei évi működésre a 

költségvetésnek megfelelően. Kérte, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

13/2016. (II.17.) MOSB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztálya és az Oroszlányi Sportegylet 

Kosárlabda Szakosztálya 2016. évi támogatási szerződéseinek jóváhagyása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztálya és az Oroszlányi Sportegylet 

Kosárlabda Szakosztálya 2016. évi támogatási szerződéseinek jóváhagyása” című előterjesztés 
kapcsán hozzájárul ahhoz, hogy az önkormányzat és az Oroszlányi Sport Egylet, illetve az Oroszlányi 

Szabadidő Egyesület között a költségvetésnek megfelelően szerződés készüljön a két sportegyesület 

idei évi működésére. 

 

Felelős: Székely Antal 

 

16 óra 55 perckor Dr. File Beáta jegyző és Sallói István szakosztályvezető távozott a bizottság 

üléséről. 

 

 

Az Oroszlányi Sport Egylet Kosárlabda Szakosztály 2015. évi működéséről szóló beszámoló 

 

Szabó Mihály bizottsági tag kritikája az volt, hogy van egy szint, amit ha elér egy sportegyesület, 

akkor az utánpótlásban is olyan feltételeknek kell megfelelni, ami a helyi gyerekekre nézve nem 

biztos, hogy előnyös. A futball esetében is átgondolandó, hogy mibe teszi az önkormányzat a pénzt. 

 

Jugovics József bizottsági tag elmondta, hogy sajnos az egész élsport üzlet. 

 

Molnár István bizottsági tag felvetette, hogy előbb-utóbb el kell dönteni, hogy mi a támogatandó 

csapásirány. Mi jobb a városnak, hogy ha NB I-ben szerepel a neve, vagy hogyha a helyi gyerekek 

sportolnak. 
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További kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

14/2016. (II.17.) MOSB határozata 

„Az Oroszlányi Sport Egylet Kosárlabda Szakosztály 2015. évi működéséről szóló beszámoló” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Sport Egylet Kosárlabda Szakosztály 

2015. évi működéséről szóló beszámoló” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Beszámoló az önkormányzat által alapított közalapítványok 2015. évi működéséről, tevékenységéről 

 

Nagyné Batin Erika intézményvezető jelezte, hogy a Borgwarner Oroszlány Kft. vezetője egy 

nagyobb összegű adománnyal kívánja támogatni az alapítványt. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

15/2016. (II.17.) MOSB határozata 

a „Beszámoló az önkormányzat által alapított közalapítványok 2015. évi működéséről, 

tevékenységéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló az önkormányzat által alapított 

közalapítványok 2015. évi működéséről, tevékenységéről” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Döntés pályázat benyújtásáról az „Európa a polgárokért program” testvérvárosok polgárainak 

találkozói című pályázati felhívására 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a pályázati tartalmat a Bányász napi programokhoz kívánják 

kapcsolni.  

 

További kérdés, hozzászólás, nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

16/2016. (II.17.) MOSB határozata 

a „Döntés pályázat benyújtásáról az „Európa a polgárokért program” testvérvárosok 

polgárainak találkozói című pályázati felhívására” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés pályázat benyújtásáról az „Európa a 

polgárokért program” testvérvárosok polgárainak találkozói című pályázati felhívására” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Az Oroszlányi Sport Egylet Természetjáró Szakosztálya (OSE Kószák) 

címerhasználati kérelme 

 

Székely Antal elnök ismertette a kérelmet. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a kérelem 

elfogadásáról. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

17/2016. (II.17.) MOSB határozata 

az Oroszlányi Sport Egylet Természetjáró Szakosztálya címerhasználati kérelméről 

 

A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság hozzájárul ahhoz, az Oroszlányi Sport Egylet 

Természetjáró Szakosztálya által rendezett valamennyi eseményre készített molinón, zászlón, 

emléklapon feltüntetésre kerülhessen Oroszlány város címere. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

Hozzájárulás az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet sportegészségügyi szolgáltatás költségeihez 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy ezt a tevékenységet a TB nem támogatja, ugyanakkor a városban 

folyamatos igény jelentkezik mind a gyerekek, mind pedig a felnőttek sportorvosi ellátására. 1 

sportorvos van a megyében, azonban a szakorvosi rendelőintézet a sportorvosi szolgálat 

üzemeltetéséhez szükséges költségekhez nem rendelkezik forrással, tehát az önkormányzatnak kell ezt 

megfinanszíroznia. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az előterjesztésben szerepel, hogy 2015. évben 3200 fő 

sportolót láttak el a sportorvosi rendelésen itt Oroszlányban. Kérdése az volt, hogy ez létszámot jelent, 

vagy esetszámot? Felvetődik az is, hogy más településekről is idejárnak sportorvosi vizsgálatra, és 

azok a települések nem járulnak hozzá ezekhez a költségekhez. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy véleménye szerint 3.200 vizsgálatot végeztek. Az is 

előfordulhat, hogy olyan oroszlányi lakos kér sportorvosi vizsgálatot, aki máshol sportol. Előfordulhat 

ugyanez fordítva is, hogy valaki Oroszlányon sportol, de más településen lakik. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag megerősítette, hogy a 3.200 fő ellátási esetszámot jelent.  
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További kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

18/2016. (II.17.) MOSB határozata 

a „Hozzájárulás az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet sportegészségügyi szolgáltatás 

költségeihez” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Hozzájárulás az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási 

Intézet sportegészségügyi szolgáltatás költségeihez” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal elnök kérte a jelenlévőket, hogy akinek egyéb bejelentenivalója van, tegye meg.  

 

Biró Mónika tankerületi igazgató jelezte, hogy a Képviselő-testület két ülés közötti tájékoztatójában 

szerepelni fognak az alábbi tájékoztatások: 

1.  Megkezdődött nagyobb mennyiségű informatikai eszköz kiszállítása az iskolákba. Az oroszlányi 

általános iskolák és a gimnáziumba összesen 186 db informatikai eszköz érkezik. Továbbá a 

kollegák és igazgatók munkáját 1-1 laptoppal segítik. 

2.  Jelezte, hogy Hartmann József, az Oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskola igazgatója 

lemondott posztjáról. Az intézményvezetői munkakörre a KLIK pályázatot ír ki.  

2016. február 20-ától a Benedek Elek Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény, 

Óvoda, Általános Iskola és Kollégium kinevezett igazgatója Nagyné Batin Erika lett. A Benedek 

EGYMI intézményegység vezetői álláshelyére a KLIK pályázatot ír ki. 

3.  Az OKÖ iskolával kapcsolatos pályázatot a Hamvas Béla Gimnázium megnyerte. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens általános, összegző tájékoztatást adott a beérkezett 

ösztöndíjkérelmekről.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 14 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


